
Lokalrådsmøde torsdag den 21. december 2023

Tid og sted: kl. 19.00 i Lindeballe Forsamlingshus

Til stede ved lokalrådsmødet:
Jens Uth
Alan Anov
Karl Skovgaard
Henrik Petersen 
Arne Troelsen
Torben Hørlyck
Steen Nielsen

Afbud

Dagsorden:
1. Velkomst 
2. Konstituering
3. Meddelelser ved formanden.
4. Evaluering af årsmødet.
5. Udsigts-ruten Vejle Vesteregn 
6. Trafik med vindmøller 
7. Eventuelt
8. Næste møde.

                                                                                                                                                                

REFERAT
1. Velkomst 
Formanden bød velkommen.
Speciel velkommen til Steen
Tak til Peter Bruun for den mangeårige indsats for Lokalrådet

2. Konstituering
Som ældste medlem forestår Alan handlingen.
Skriftligt afgivne stemmer på formand. 6 stemmer, 5 på Jens og 1 på Karl. 
Hermed er Jens valgt.
Øvrige valg klares mundtligt:
Næstformand: Karl
Sekretær: Alan 
Ekstern kasserer: Herluf Tang.
Jens meddelte at han tager et år mere.
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3. Meddelelser ved formanden
Facebook gruppe Lokalrådvejlevesteregn, Susanne Steensgaard har passet den. Hvem 
kunne følge den op så der kom flere nyheder på.
Jens snakker med Susanne og er der behov så vil Steen godt hjælpe.
Andre Facebooksider med informationer om lokalområdet - Det sker i Lindeballe, 
Lindeballe og omegns Borgerforening og   Alle bestyrelser i Foreningshuset.
I indlæg på Facebook og andre steder at få lagt link til hjemmeside på Lindeballe.dk med 
referater mv.
Dialogmøde 29. januar i Givskud, Vejle kommune inviterer.
Jens regner med at deltage, andre er velkomne husk tilmelding den 15. januar. Jens 
prøver at samle op til fælles tilmelding. 
Landsbyafgrænsninger i Uhe og Åst bør der arbejdes med. Lokale initiativer.
Nyt punkt: Grusveje, vejkanter fjernes for at sikre dræning af vejbane. Forurenet jord, må 
ikke fjernes. Ikke glad for vejvedligeholdelsen. Giv et Prej løsningen. Skrive direkte til 
kommunen om den måde vejvedligehold sker på. (Vej og Park)
Solcellepark er vedtaget i kommunalbestyrelsen og information offentliggjort. Om det bliver
gennemført afhænger af muligheder for afsætning af produceret strøm.
Firmaet kontaktet vedr. betaling til lokalrådet, svarer at det er til lokalområdet. Derudover 
penge til Grøn Pulje.
Solceller og megen anden anvendelse af landbrugsjord er meget kontroversielt, giver 
anledning til mange meningsudvekslinger, desværre politiseret. 

4. Evaluering af årsmødet.
Generelt et godt møde, desværre ikke stort fremmøde, grundet sammenfald med andre 
arrangementer?
Debat om solceller, ikke de store meningsudvekslinger. Debatteres stadigt. Accepteres? 
Det er nok afsluttet. Energianlæg fylder stadig rigtig meget i debatten.
Ny motorvej orientering vedr. ny afkørsel. Se endvidere under punkt 7.
Indlæg fra Steffen Damsgaard. Godt indlæg, gør en stor indsats for landdistrikterne. Stor 
tak for Kurven.

5. Udsigts-ruten Vejle Vesteregn 
Gået lidt i stå Kort er i rettelsesproces.
Ansøgning er sendt til udviklingspuljen hos kommunen.
Vejdirektoratet forespurgt om tilladelse til kryds af veje, svar tilbage, at der er ny 
sagsbehandler og så ikke yderligere.
Kommunen er interesseret i sammenhæng mellem forskellige ruter.
Det arbedes der videre med.
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6. Trafik med vindmøller 
God dialog og der fremkom enkelte gode ideer. F.eks. Vigepladser med en vis afstand så 
ventetid eller langsom kørsel begrænses. Når de store mølletårne kommer bliver 
hastigheden ca. 15 km/time. Kan vi lave en beskrivelse af de gener der er/kommer fra 
trafikken med Tårnene. Denne kunne sendes til politiet og kommunen for at holde sagen 
varm. Rygtet går at der fremover skal produces 5 tårne pr. dag. Altså en øgning af 
transporter.
Karl starter på et skriv.

7. Eventuelt
Motorvej og afkørsler drøftet. Der kommer ny VVM om de to afkørsler der er i spil. Når den
kommer vil der være mulighed for fornyet debat. 

Fusionering mellem to banker, så vi skal have ajourført oplysninger om alle i bestyrelsen, 
alle skal herefter skal meddele oplysninger efter kontakt fra banken.

8. Næste møde
Næste møde mandag den 19. februar 2024 Kl. 19:00
Kaffe: Arne

Referent: Alan
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